
 

1 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering KNNV afdeling Epe-Heerde op 15 februari 2024 
Locatie: gebouw Antenne van de Regenboogkerk, Beekstraat 33, 8162 HA Epe. 
 
Aanwezig: 28 leden, inclusief het bestuur   
Bestuur:  Wim Oosterloo – waarnemend voorzitter/alg. bestuurslid, Ron Roovers- 

penningmeester, Yvonne Zeegers-secretaris, Harry Rijken-Alg. bestuurslid en  
Angela Dezijn-Alg. bestuurslid. 

Afwezig met kennisgeving: M. Messie, M. van Gelder,  D. Woutersen 
*********************************************************************************  

1. Opening  
Wim Oosterloo opent de vergadering om 20.00 uur en heet eenieder welkom. 

 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering  16 februari 2023 
Op bladzijde 2 van het verslag (blz. 6 in Natuurklanken 2-2023 bij het punt Verslag Kascommissie: 
datum moet zijn 01 maart, i.p.v. 31 maart. Verslag wordt verder goedgekeurd. 
 
3. Bestuursverkiezing 

• Harry Rijken       -  Algemeen bestuurslid. Het bestuur stelt voor Harry Rijken te 
benoemen tot voorzitter De vergadering heeft zich hiermede akkoord verklaard. 
Harry neemt de voorzittershamer over van Wim Oosterloo. 

• Wim Oosterloo  -  Algemeen bestuurslid   – is aftredend en herkiesbaar. 
De vergadering heeft zich akkoord verklaard met deze herbenoeming. 

• Yvonne Zeegers -  Secretaris  is aftredend  – vacature. 
De invulling van de vacature van  secretaris is de collectieve verantwoording van de 
afdeling. De voorzitter vraagt dan ook de steun van de vergadering om iemand te vinden, 
die deze vacature kan opvullen.  
Voor het voeren van de  ledenadministratie heeft Henk Dirkzwager zich bereid verklaard.  
Yvonne Zeegers is formeel geen bestuurslid meer. Zij  is bereid de lopende zaken af te 
handelen. 

• Angela Dezijn      - Algemeen  bestuurslid  -   is aftredend. Zij heeft zelf aangegeven om  
persoonlijke redenen deze functie neer te leggen. Met veel dank, namens de voorzitter. 
Angela zal wel doorgaan met de socials, zoals X en Instagram. 

• Erwin Reinhard   - Het bestuur stelt voor om Erwin Reinhard te benoemen als  
Alg. bestuurslid. Erwin geeft een korte introductie. Hij zal als algemeen bestuurslid 
volgens de nu geldende statuten voor een  termijn van 3 jaar benoemd worden. 
De vergadering heeft zich  akkoord verklaard met deze benoeming. 
 

4. Algemene mededelingen 
Harry Rijken 

• Het landelijke KNNV heeft aangegeven dat er een wijziging van de Statuten zal 
plaatsvinden. In eerste instantie zal de naam van Koninklijke Nederlandse 
Natuurhistorische Vereniging worden aangepast naar:  
Koninklijke Nederlandse Natuurvereniging. 
Een tweede reden voor de wijziging betreft de WBTR- Wet Bestuur en Toezicht 
Rechtspersonen. 
Herman Snoek heeft zich in 2023 al beschikbaar gesteld, voor 3 jaar, om in geval van 
ontstentenis of belet van alle bestuurders de bestuurstaken over te nemen. De wet is 
ingegaan maar organisaties hebben t/m 2025 tijd om de statuten aan te passen.  

• De beleidsraad van 13 februari 2024 is bijgewoond door Ron Roovers, Harry Rijken en 
Erwin  Reinhard. 

• Natuurdag 25 mei 2024 – contactpersonen zijn Herman Snoek en Gerard Plat 
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Peter Maas Geesteranus 

• Boekje Vosbergen is inmiddels uitverkocht. Herdruk wordt overwogen. 

• De werkgroepenavond, 31 januari was een zeer groot succes.  
 

5. Jaarverslag KNNV Epe-Heerde 2023  
T.b.v. de ANBI- status is het nodig om als vereniging een jaarverslag, begroting en een 
meerjarenplan te maken. 
Peter Maas Geesteranus: 

Op blz. 3 van het jaarverslag onder  het kopje Publicaties: Titel  moet zijn: 
 ‘Landgoed Vosbergen, wandelingen door de geschiedenis en over het landgoed’.  
Wietske Jansen: 
Op blz. 5 onder het kopje Contacten met andere organisaties, toevoegen 
● KNNV De Noordwesthoek - Steenwijk en ● KNNV Noord West Veluwe – Harderwijk. 
Verslag wordt verder goedgekeurd. 
 

6. Financiën 

• Verslag penningmeester 2023 
Mede door het project Vosbergen een positief resultaat van € 836,29. 

o De contributiebetaling gaat beter, sommige leden moeten toch nog regelmatig een 
herinnering krijgen. 

o De Raboclubactie heeft dit jaar € 400,75 opgeleverd. 
o De jaarlijkse bijdragen van het Waterschap en Kroomdomein, lopen door. 
o Kosten voor de lezingen nemen toe, enigszins gecompenseerd door de betalende 

bezoekers.  
o Bankkosten stijgen. 
o Afdracht Landelijk KNNV ook dit jaar weer hoger. 
o Drukkosten Natuurklanken werden te hoog. Er is gesneden in het aantal bladzijdes.  
o De donatie van Georg Fischer van € 250,00 is gebruikt voor de aanschaf van een 

wildcamera. 
o Huurkosten van ruimten blijft een kostenpost. 

 
Egbert de Boer: De plantenwerkgroep brengt een behoorlijk bedrag binnen door de 
inventarisaties Kroondomein. De werkgroep wil graag gebruik blijven maken van de 
Regenboogkerk. 
Herman Snoek: Er zijn prima alternatieven  zoals Wios en de ruimte die Van Triest kosteloos 
beschikbaar stelt. 
Het bestuur zal dit op de volgende bestuursvergadering bespreken. 
 
Op de vraag uit de vergadering of het landelijk KNNV compensatie geeft voor niet betaalde 
contributies, moet helaas negatief worden geantwoord. De laatste dag van de afdracht is 
01 augustus. De leden dienen voor 1 maart te betalen. 
 
Frans Bosch: Graag de cijfers verspreiden, ruim voor de Algemene ledenvergadering. 
Ron geeft aan dat de kascommissie eerst de cijfers moet contoleren. 
De afspraak wordt gemaakt dat de cijfers in ieder geval 1 week van te voren zullen worden 
gepubliceerd, na controle van de kascommissie. 
 

• Verslag kascommissie 2023 
De kascommissie gevormd door Theo Tan, Fokko Andringa en Henk Dirkzwager, heeft de 
stukken gecontroleerd en goed bevonden. De kascommissie heeft  ook de aantekening  
gemaakt om de financiële overzichten eerder ter beschikking te stellen aan de leden. 
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• Goedkeuring jaarrekening en decharge van het bestuur 
De jaarrekening wordt goedgekeurd en zal op de website worden geplaatst. 
Decharge wordt  verleend.  
Met grote dank aan de kascommissie. 

 

• Begroting 2024 
o In 2024 staan 2 grote projecten gepland. Het onderhoud en verbeteren van het 

Natuurpad (€ 10.000,--) en het maken van Uilennestkasten (€ 1.500,--). Voor de  
financiering  zijn diverse subsidies aangevraagd; al ontvangen en/of toegezegd. 
Deze projecten staan aan de inkomsten- en uitgavenkant voor hetzelfde bedrag. 

o Verder zijn  kosten opgenomen voor de Statutenwijziging.  
o De kosten voor lezingen zullen stijgen.  
o De afdracht naar het landelijk bestuur wordt in 2024  verhoogd, waardoor we nu per 

lid  slechts € 4,50 en per huisgenoot lid €3,25 zullen overhouden.  
o Het aantal bladzijdes van Natuurklanken wordt weer teruggebracht naar een 

acceptabel niveau qua kosten. 
o De huur van ruimtes blijft een kostenpost. 
Gerard Plat: Extra aandacht voor het bedrag, opgevoerd voor de Natuurdag in mei. 

Met dank aan de penningmeester. 
 

• Vaststellen Contributie  2025 
De contributie is ingehaald door het Landelijke KNNV, die een inflatiecorrectie toepast. 
Tijdens de jaarlijkse Vertegenwoordigende Vergadering wordt deze vastgesteld.  
De contributie van de afdeling Epe-Heerde wordt in 2025 vastgesteld op 
€35,00 per hoofdlid.   €15,-- per huisgenootlid en € 15,-- per  combilid. 

 

• Benoeming nieuwe kascommissie 2024 
Voor 2024 zijn als kascommissie-leden aangemeld: Willie van Eldert, Fokko Andringa, Theo 
Tan. Henk Dirkzwager is aftredend en wordt bedankt voor zijn inspanningen in de afgelopen 
jaren. 
 

7. Goedkeuring voorstel  wijziging Statuten  
Harry Rijken heeft samen met Herman Snoek de Statuten doorgenomen en aangepast. 
Met name de naamswijziging en de WBTR zijn de belangrijkste aanpassingen. 
In de concept statuten is toegevoegd bij artikel 2:   Het doel - lid d. zodat we in de toekomst als 
belangenbehartiger van natuur en landschap kunnen optreden. 
De statutenwijziging kan goedgekeurd worden als 2/3 van het aantal leden aanwezig is. (nodig 
111 aanwezigen en werkelijk aanwezig 28). Er zal dus een 2e stemming plaatsvinden en wel  op 
28 maart – 19.15 uur, voorafgaand aan de lezing over het Wisselse Veen. (zie punt 13 van de 
agenda). 
Dan is het voldoende als  3/4 van de aanwezige leden, deze wijzigingen goedkeurt. 
 
8. Goedkeuring voorstel  wijziging Huishoudelijk Reglement 
Het huishoudelijk Reglement wordt tegelijk met de nieuwe statuten goedgekeurd en kan altijd 

worden bijgesteld. Discussie ontstaat over artikel 1 – lid 2, maar de meningen zijn op dit moment 

te verdeeld om een besluit te kunnen nemen, dus het artikel blijft voorlopig ongewijzigd. 

9. Vertegenwoordigende Vergadering KNNV    
Aanwezig zullen zijn Ron Roovers (bestuur) en Herman Snoek( lid) 
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10. Bijstelling Meerjarenplan en goedkeuring Jaarplan 2024  
T.b.v. de ANBI-status  is het nodig om een jaarplan, meerjarenplan en de financiële gegevens te 
kunnen overleggen.  
 
Peter Maas Geesteranus: geeft aan dat in het jaarplan nog moet worden opgenomen het project 
“Structurele gebiedsgerichte aandacht voor Flora en Fauna”. 

 
Adrie Hottinga: 
De werkgroep macrofauna van de KNNV-afdeling Apeldoorn wil graag een gezamenlijke 

werkgroep macrofauna oprichten met de KNNV afdeling Epe-Heerde. Voorstel is om dit initiatief 

te koppelen aan de oprichting van een werkgroep ecologie van de Bekenstichting, naast de al 

bestaande werkgroepen cultuurhistorie en hydrologie.  

11. Verslagen  2023 en de Jaarplannen 2024 van de werkgroepen  
De verslagen van 2023 staan op de site bij “Werkgroepen” vermeld.  
Activiteiten 2024 staan zijn onder het kopje agenda vermeld 
 
12. Gezamenlijke activiteiten     
 Algemeen programma  in Natuurklanken. Extra aandacht voor de Natuurdag op 25 mei. 
 
13.  2e ALV i.v.m. definitieve stemming wijzigen Statuten  
Zie punt 7 van dit verslag 
 
14. Communicatie (Natuurklanken, Facebook, website, X) 
Natuurklanken zal per uitgave ca 20 pagina’s nastreven. Facebook wordt beperkt gebruikt. 
Website wordt geweldig bijgehouden door Herman Snoek en Joke van Litsenburg 
X en Instagram wordt door Angela Dezijn onderhouden. Zij ontvangt graag mooie foto’s met 
vermelding van naam, soort, vindplaats en datum. 
 
15. Rondvraag   
Schriftelijk ingebracht door Wietske Jansen: hoe staat het met IVN – werkgroep Epe Heerde ? 
Op dit moment ligt er vanuit deze werkgroep (in oprichting) een verzoek aan onze afdeling voor 
een kennismakingsgesprek. Het bestuur zal hierop met open houding ingaan. 
 
16. Pauze 

 
17. Na de pauze geeft Herman Snoek een korte presentatie over de website: 

Inzicht in het bezoek en de opzet van onze website. 
Met een duidelijke PowerPoint-presentatie geeft Herman aan waar het zwaartepunt ligt van 
de bezoekers van onze site. Door Google Analytics krijgen we een goed beeld, waar de site 
voldoet en waar verbeteringen kunnen worden aangebracht. 
 

18. Sluiting 
De vergadering wordt om 22.15 uur gesloten en de voorzitter bedankt iedereen voor hun 
aanwezigheid en bijdrage aan deze vergadering. 

 
 
 


